

Date : January 20, 2022

التاريخ: 20 يناير 2022

To: Boursa Kuwait Company KPSC

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين،،،

تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Comment on the current news regarding the withdrawal of Souq Sharq from NREC.

الموضوع: تعقيب على أخبار تداوله بشأن سحب سوق شرق من الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع

Reference to the above mentioned subject and in compliance with the Article 1-4-4 from the Tenth Module (Disclosures and Transparency) of the CMA Executive Regulation of Law No. 7 of 2010 and its amendments, and to the published news in the local newspapers regarding the withdrawal of Souq Sharq from NREC. We would like to state that the company did not receive any official notice from the competent authorities in this regard and therefore the company does not have any material information to disclose.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بنص المادة (1-4-4) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم أنشطة الأوراق المالية وتعديلاته، وإلى ما تم نشره في الصحف المحلية بشأن سحب سوق شرق من الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع، نود الإفادة بأن الشركة لم تتسلم أي إخطارات رسمية من الجهات المعنية في هذا الشأن وبالتالي لا يوجد عند الشركة أي معلومات جوهرية للإفصاح عنها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



فيصل جميل سلطان العيسى
الرئيس التنفيذي ونائب رئيس مجلس الإدارة